
  

 

                    Proces – Verbal 

            Încheiat azi 13.02.2020,  la ședința extraordinară   a Consiliului local Liești 

 

 

 Prezenți: 13 consilieri. Absenți   nemotivat , conf. art. 137, alin. (2) din Codul 

Administrativ: Constantin Valentin, Costea Tudorel, Lupoaie Nicolae -Cătălin, Mitu Vasile.   

  Președinte de ședință este dl. Tecuță Costel. 

               Procesul  verbal din ședința anterioară se va supune discuției în ședința ordinară.  

  

            Ordinea de zi propusă: 

        I.  PROIECT DE HOTARARE PRIVIND:   aprobarea Planului anual de evoluție a 

tarifelor si taxei speciale a serviciului de salubrizare,  aferente proiectului „Sistem de management 

integrat al deșeurilor în județul Galați” 

     II. INTERPELARI, CERERI INFORMARI 

 

        I.  PROIECT DE HOTARARE PRIVIND:   aprobarea Planului anual de evoluție a 

tarifelor si taxei speciale a serviciului de salubrizare,  aferente proiectului „Sistem de management 

integrat al deșeurilor în județul Galați 

Dl.  Primar: 

Consiliul Județean Galați are în etapa de verificare finală proiectul „Sistem de management 

integrat al deșeurilor în județul Galați” propus pentru finanțare prin Programul Operațional 

Infrastructura Mare (POIM). 

Ultima solicitare de clarificări transmisă în data de 29 ianuarie 2020, de reprezentanții 

Autorității de Management din cadrul Ministerului Fondurilor Europene, cuprinde cerința de a 

transmite hotărârile de aprobare a planului anual de evoluție a tarifelor și taxelor speciale aferente 

serviciului de salubrizare, în formă actualizată, pentru întreaga perioada de referință a proiectului 

2021-2047. 

Netransmiterea hotărârilor de consiliu local ale tuturor membrilor ADI Ecoserv Galați va 

conduce la imposibilitatea semnării contractului de finanțare în perioada imediat următoare.  

Actualizarea planului anual de evolutie a tarifelor si taxelor speciale pentru serviciul de 

salubrizare s-a realizat ca urmare a actualizării costurilor de operare pe perioada de analiza 2018-

2047, cu anul 2018 ca an de bază şi rată de actualizare de 4%. Astfel, costul unitar dinamic (format 

din cele două componente „cost de capital” și „costuri de operare”) s-a redus. Scăderea costului 

unitar dinamic implicit a dus la scăderea tarifelor şi taxelor.  

Strategia de tarifare a ținut cont de limitarea în ceea ce privește suportabilitatea tarifului.  A 

fost determinat un tarif maxim suportabil plecând de la un procent de 1% din venitul mediu 

disponibil al unei familii medii.  

Din aceste considerente, planul anual de evoluție a tarifelor si taxelor speciale reprezintă 

valori maximale. 

Menționăm faptul că planul anual de evoluție a tarifelor și taxelor speciale, anexat acestui 

proiect de hotărâre cuprinde valori mai mici atât decât cele aprobate deja prin hotărâre a consiliului 

local, cât și în comparație cu cele  practicate/plătite în prezent (potrivit angajamentelor existente la 

nivelul UAT). 



Luând în considerație importanta acestui demers propunem adoptarea proiectului de hotărâre 

privind aprobarea Planului anual de evoluție a tarifelor și taxei speciale a serviciului de salubrizare 

aferent proiectului „Sistem de management integrat al deșeurilor în județul Galați”. 

Cu vot unanim, proiectul de hotărâre este aprobat. 

 

II. INTERPELARI, CERERI INFORMARI 

 

Dl Primar a dat citire Circularei cu nr. 10336/2019 primite de la Instituția Prefectului, 

privind acte și proceduri administrative conform Noului Cod Administrativ. Se vor face copii și se 

vor înmâna fiecărui consilier. 

 Dl. Dumitrașcu C.: Solicită concesionarea unui teren în suprafață de teren  pentru înființarea 

unei ferme de păsări, pe amplasamentul fostei gropi de gunoi ( SMA Liești). 

Se dă un vot de principiu în unanimitate. 

 SC OANA MOB SRL: solicită cumpărarea terenului de sub construcția de la Piața Liești ( 

fosta a SC GOGAMAR), adjudecată. S-a votat în unanimitate pentru inițierea procedurilor . 

 SC CRISTI DAN SRL: solicită acces pentru clienții magazinului PROFI, prin parcarea din 

spatele clădirii ROMTELECOM. S-a dat acordul cu vot unanim.  

 

 

Nu mai sunt subiecte pe ordinea de zi. 

 

 Dl.  președinte de ședință declară ședința închisă. 

 

 

 

Președinte de ședință ,                                                                    Secretar general, 

 

Costel TECUȚĂ                                                                           Vasile AVADANEI 

 


